
Interpellation  
 
Till hållbarhetsnämndens ordförande Alexander Hägg (m)  
 
Vad tänker du göra åt alla tågförseningar? 
 
Förra året var det sämsta tågåret i Sverige sedan 2013. Regionaltrafiken som går från Gävle 
station är näst sämst i landet. Detta är ett stort infrastrukturproblem i landet och i synnerhet i 
Gävleborg. 
 
Det handlar om nästan 189 000 minuter på 33 426 avgångar. 
 
Att kollektivtrafiken fungerar och tågen går i tid är av yttersta vikt för att person skall välja 
tåget eller bussen som sitt alternativ. För många så finns inget annat alternativ att ta sig fram 
än att åka kollektivt. De är beroende av att tåg och bussar går i tid. 
 
2023 har varit ett dåligt år. 2024 har startat på likartat sätt. Det föranleder att frågor behöver 
ställas till hållbarhetsnämndens ordförande. 
 

1. Vad gör du för att komma till rätta med det stora problemet kring tågförseningar i 
Gävleborg? 

 
2. Vilken plan/strategi har du för att se till att förtroendet för kollektivtrafiken i 

Gävleborg ökar? 
 
Söderhamn 4 mars 2024 
 
Magnus Svensson (c) 
Regionråd  
 


